
Protokół nr 44.18

ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miasta Ełku z Komisją Sportu
i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się 18 kwietnia  2018 roku w godzinach 1200– 1332

W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji w/g załączonych list obecności.

W posiedzeniu  Komisji   Komisji  Oświaty  i  Kultury Rady  Miasta  Ełku na  13  członków
Komisji  w   posiedzeniu  uczestniczyło  12.  W obradach  nie  uczestniczy  radny  Nikodem
Kemicer.

W posiedzeniu  Komisji   Sportu i  Rekreacji Rady Miasta  Ełku na  13 członków  Komisji
w   posiedzeniu  uczestniczyło  10.  W  obradach  nie  uczestniczyli  radni:  Jan  Gróndwald,
Nikodem Kemicer, Krzysztof Wiloch.

We wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury Rady Miasta Ełku z Komisją Sportu
i Rekreacji Rady Miasta Ełku uczestniczyło 16 radnych.

Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne. 

Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli:
• Artur Urbański Zastępca  Prezydenta Miasta
• Konrad Siemienkiewicz – dyrektor MOSiR
• Małgorzata Pikus – Naczelnik Wydziału Edukacji
• Piotr Gałuszka – Naczelnik Wydziału PSK
• Barbara Dąbrowska Wydział Finansowy
• Jacek Ołdak Prezes  Mazurskiego Klubu Sportowego w Ełku
• Maciej Skoczek Wiceprezes  Mazurskiego Klubu Sportowego w Ełku

Na przewodniczącego obrad wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady
Miasta Ełku z Komisją Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku członkowie obu komisji wybrali
Andrzeja Koca Przewodniczącego  Komisji Sportu i Rekreacji.
 
Pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący  obrad  Andrzej  Koc  powitał  zebranych,  stwierdził  prawomocność
obrad w obu komisjach.  Do zaproponowanego porządku obrad zgłosił następujące wnioski:

• wykreślić  podpunkt 1) w punkcie 5. z tematem podjęcie uchwały w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2018-2027, ponieważ nie ma
zmian w tej sprawie;

• uzupełnić o punkt  z tematem: Raport  z konsultacji  społecznych projektu „Strategii
Rozwoju  Sportu  dla  Miasta  Ełku  na  lata  2018-2021. Dokumenty  w  temacie  do
radnych wpłynęły.

Następnie poprosił o uwagi do zaproponowanego porządku obrad.

Przewodnicząca  Komisji   Oświaty  i  Kultury  Ewa  Awramik  zgłosiła  wniosek
o wykreślenie tematu w punkcie 4. Funkcjonowanie Szkoły Sportowej – plany na rok szkolny
2018/2019, ze względu na trwające egzaminy gimnazjalne.



W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  obrad  Andrzej  Koc  zaproponował
w punkcie 4. wpisać:  Raport  z konsultacji społecznych projektu „Strategii Rozwoju Sportu
dla Miasta Ełku na lata 2018-2021.

Członkowie Komisji  nie wnieśli  zastrzeżeń i  przez aklamację przyjęli   następujący
porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
3. Prezentacja działalności Mazurskiego Klubu Sportowego w Ełku. 
4. Raport  z konsultacji społecznych projektu „Strategii Rozwoju Sportu dla Miasta Ełku na

lata 2018-2021.
5. Opinia do projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2018,
2) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  Ełku  zaplanowanej  na  24  kwietnia  2018  r.

i dotyczących prac komisji.
6.  Sprawy różne i wolne wnioski.

Pkt  2.  Przyjęcie  protokołu  z  ostatniego  posiedzenia  komisji   -  protokół  był  do  wglądu
w Biurze Rady Miasta.

Przewodniczący obrad Andrzej Koc poprosił o zgłaszanie uwag, zastrzeżeń  do protokołu z
ostatniego posiedzenia.

W związku z brakiem zastrzeżeń przewodniczący obrad  Andrzej Koc stwierdził, że
radni przez aklamację przyjęli:

• protokół  nr  43.18  z  dnia  22  marca  2018  roku  z  posiedzenia  Komisji  Oświaty
i Kultury, bez uwag.

• protokół  nr  40.18  z  dnia  22  marca  2018  roku  z  posiedzenia  Komisji   Sportu
i Rekreacji, bez uwag.

Pkt 3. Prezentacja działalności Mazurskiego Klubu Sportowego w Ełku. 
Pan  Jacek Ołdak Prezes  Mazurskiego Klubu Sportowego w Ełku oraz Pan  Maciej

Skoczek Wiceprezes  Mazurskiego Klubu Sportowego w Ełku przedstawili działalność oraz
problemy z jakimi się boryka Mazurski Klub Sportowy w Ełku.

Wywiązała się dyskusja, na podsumowanie, której  Przewodniczący obrad Andrzej Koc
zaproponował  spotkanie  poza  komisją  odnośnie  funkcjonowania  piłki  nożnej.  Na  tym  spotkaniu
zostanie  wypracowane  stanowisko,  które  następnie  zostanie  przedstawione  Komisji  Sportu
i Rekreacji. O takim spotkaniu zostaną poinformowani radni. 

Pkt 4.  Raport z konsultacji społecznych projektu „Strategii Rozwoju Sportu dla Miasta
Ełku na lata 2018-2021.   

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił raport w sprawie jak wyżej.

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu i brakiem  zastrzeżeń do przedstawionego
raportu Przewodniczący  obrad  Andrzej  Koc stwierdził,  że  radni  zapoznali  się   i  przyjęli  do
wiadomości  Raport z konsultacji społecznych projektu „Strategii Rozwoju Sportu dla Miasta
Ełku na lata 2018-2021, który stanowi załącznik do protokołu.

Pkt 5. Opinia do projektów uchwał w sprawie:
1) zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2018.

Pani  Barbara  Dąbrowska  Wydział  Wydział  Finansowy  omówiła  propozycję  zmian
zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2018.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.



 Przewodniczący obrad Andrzej Koc poddał pod głosowanie przedłożony przez Prezydenta
Miasta  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  zmian  w budżecie  miasta  Ełku  na  rok  2018.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  16  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”
i 0 głosach wstrzym. zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały  w sprawie jak wyżej.
                     

2)  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  za  pobyt  dzieci  w żłobku
Miejskiego Przedszkola i Żłobka „Ekoludki” w Ełku, maksymalnej wysokości opłaty za
wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych opłat.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  i  uzasadnił  potrzebę  podjęcia
uchwały. Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący obrad Andrzej Koc
poddał pod głosowanie przedłożony przez Prezydenta Miasta projekt uchwały w sprawie jak
wyżej; 16 głosami”za” - jednomyślnie „za” - została wyrażona pozytywna opinia do projekty
uchwały w sprawie jak wyżej. 

3) Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na obszarze miasta Ełku w 2018 roku.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  i  uzasadnił  potrzebę  podjęcia

uchwały. Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Radny Tomasz Przekop zapytał:  co z kąpieliskiem przy MOS, nie widzi w przedłożonym
wykazie?

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański odpowiedział, że kąpielisko to było utworzone
przez  Starostwo  Ełckie  na  potrzeby  realizacji  projektu,  które  po  zakończeniu  trwałości
projektu zamknięto.

Radny Bogusław Wisowaty przypomniał, że od kilku lat prosi o stworzenie kąpieliska na
plaży tzw. wojskowej.

Wywiązała się dyskusja.

Po  zakończeniu  dyskusji  Przewodniczący  obrad  Andrzej  Koc  poddał  pod  głosowanie
przedłożony przez Prezydenta Miasta projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 14 głosami”za”,
przy 0 głosach „przeciw”  i 2 głosach wstrzymującym została wyrażona pozytywna opinia do
projekty uchwały. 

Pkt 6.  Sprawy różne i wolne wnioski.
Radna Irena Markowska  wyraziła swoje stanowisko w temacie artykułu, który ukazał

się po ostatnich obradach komisji.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono.

Protokołowała: obradom przewodniczył
Elżbieta Liziewska         Andrzej Koc


